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Kommunfullmäktige 

Svar på Interpellation Moderaterna (M) - Sänkta er-
sättningar till pedagogisk omsorg 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 24 februari 2020, väckte Lars 
Beckman - Moderaterna (M) följande interpellation. 
 
”I en debattartikel i Gefle Dagblad (21 januari 2020) skriver Evelyn Klöver-
stedt (L) ”I december fattade Utbildningsnämnden beslut gällande en föränd-
ring av elevpengen”. Evelyn Klöverstedt får det att låta som att nämnden tog 
ett politiskt beslut om att sänka ersättningsnivåerna till bland annat pedago-
gisk omsorg. Nämnden tog inte ett sådant beslut, det var ett opolitiskt beslut. 
Artikeln verkar till synes försöka vilseleda kommunmedborgare om hur beslu-
tet har tagits. 
 
Med hänvisning till ovanstående frågar jag Utbildningsnämndens ordförande 
Evelyn Klöverstedt (L): 
 Ljög Evelyn Klöverstedt (L) när hon i en debattartikel i GD (21 jan 2020) 

hävdade att nämnden tagit beslutet om sänkta ersättningar? Om hon anser 
att hon inte ljög, varför valde hon då en så vilseledande formulering? 

 Kommer Evelyn Klöverstedt ta upp frågan om de sänkta ersättningarna till 
politisk nivå i nämnden? Om inte varför inte då?” 

 
Evelyn Klöverstedt (L), Utbildningsnämndens ordförande fick i uppdrag 
att besvara interpellationen. 
 

Som svar på interpellationen vill jag anföra följande 

Ljög Evelyn Klöverstedt (L) när hon i en debattartikel i GD (21 jan 2020) 
hävdade att nämnden tagit beslutet om sänkta ersättningar? Om hon anser 
att hon inte ljög, varför valde hon då en så vilseledande formulering? 
 
Nej Lars Beckman, som ansvarig kommunpolitiker för skolan har jag för vana 
att alltid hålla mig till faktabaserade uppgifter vid mina uttalanden.  
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Elevpengens storlek fastställdes i Utbildningsnämndens internbudget. Utbild-
ningsnämnden fastställde internbudgeten för 2020 på nämndens sammanträ-
de den 11 december 2019. Elevpengens storlek framgår av bilaga 2 i internbud-
geten, dnr 19UN174-3. Mitt uttalande bygger på det beslutet.  
 
Kommer Evelyn Klöverstedt ta upp frågan om de sänkta ersättningarna till 
politisk nivå i nämnden? Om inte varför inte då? 
 
Nej det är inte aktuellt att politiskt behandla frågan igen i nämnden. Frågan 
har redan varit uppe för politisk prövning då den togs som en del av nämndens 
beslut kring internbudget, den 11 december 2019. 
 
 
Med detta anser jag att interpellationen är besvarad. 
 
Evelyn Klöverstedt (L) 
Ordförande Utbildningsnämnden 
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